
Zápis z konference   

SKI-Vítkovice Bílá, z.s. ze dne 28.11.2016 v Ostravě  
 

Konferenci zahájila a řídila z pověření výkonného výboru  Němčíková M. Konference se řídila 

Programem dle pozvánky. 

 K jednotlivým bodům programu byly následující příspěvky: 

 

1. Olšák S. seznámil přítomné s činností spolku od konání poslední VH  tj. od 05/2016. 

     Dále přednesl v zastoupení nepřítomného J.Skoumala ,zprávu o činnosti LO SKI Bílá a 

     přípravě závodních družstev na nadcházející zimní sezonu.  

 

2. Vrzgula J. seznámil přítomné s činností SKI Bílá-Služby s.r.o.v letní sezóně na Bílé a  

    s přípravou střediska na nadcházející zimní sezonu. 

 

3. Olšák S. přednesl informaci o čerpání rozpočtu spolku  na rok 2015/2016  k 24.11.2016 
 

4. Vrzgula J. uvedl ekonomické výsledky servisní organizace s.r.o. k 24.11. 2016 

 

K uvedeným příspěvkům byla diskuse: 

-Dusílek J.- dotaz, jak se projeví rekonstrukce rozvodů na červené sjezdovce v efektivitě a 

rychlosti zasněžování na této sjezdovce 

-dotaz na financování činnosti organizace z letních výnosů, zda příjmy z letní sezóny pokryjí 

náklady mezi sezónami 

-dotaz na dotaci z MŠMT, zda by žádost o dotaci neměla být ve větším objemu 

-Vlček J.-zda bylo zažádáno o dotaci na úpravu běžeckých stop 

-Vrzgula V.-apeloval na zlepšení kvality singltrailů a nutnosti zvýšení investic do těchto tras, 

jelikož na facebooku jsou negativní ohlasy na kvalitu těchto tras 

-Kořístka O.-potvrdil, že kvalita tras je důležitější než obtížnost  

 

5. Vrzgula J. informoval o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání sezónních permanentek 

 

6. Olšák S. informoval o členské základně a o stavu výběru oddílového příspěvků. Informoval,  

     že pouze již 1 člen nemá zaplaceno za rok 2015 a bude o tom informován dle“ Pokynů“. 

     Nabádal  členy k placení členských příspěvků bezhotovostně na účet spolku. 
 

7. Olšák S. informoval o závodech pořádaných oddílem v nadcházející sezóně: 

      - 18.2.-19.2. 2017 - FIS UNI a MČR juniorů 

      -   4.3.-  5.3. 2017 - RKZ žáků 

      - 18.3.-19.3. 2017 - Finále Madeja Sport Cup přípravky a předžáků 

      Vyzval členy k přihlašování účasti do pořadatelského sboru  na závodech písemně 

       na mail info@skibila.cz . 

      Informoval o vydání nových lyžařských pravidel SLČR  na léta 2016-2020. K tomu proběhne 

15.12. 2016 proškolení "specialistů", které bude organizováno SL MSK. Pozvánka bude 

zaslána jednotlivým členům- specialistům. Rovněž proběhne přeškolení rozhodčích buď-to  

před prvním závodem  nebo ještě začátkem ledna v Ostravě. Informace o tomto školení bude 

zaslána včas na členy , kterých se školení bude týkat. 

 

8.   Diskuse a různé: 

- Kořístka O.- dotaz, jak bude reagovat VV, aby zlepšil podmínky pro práci trenérů 

- Koníček J. ml. - nabízí se k pomoci při tréninku závodníků 

- Kořístka O. - navrhuje např. poskytnout za pomoc při tréninku brigádnické hodiny 

- Vrzgula J. - informoval o školení vlekařů, které proběhne v pátek 2.12.2016 na Bílé 

mailto:info@skibila.cz


- Vrzgula J. - informoval o návštěvě firmy SITOUR, že příští rok bude vyhotovena nová mapa 

areálu a nabádá členskou základnu k návrhu na pojmenování jednotlivých sjezdovek. 

- Kořístka O. - informoval, že S. Kořístková se dostala v soutěži o nejlepšího trenéra do užšího 

finále v Praze 

- Olšák S.- informoval o prolongaci homologace sjezdovky č.1 FIS k pořádání závodů ve SL a 

OSL do roku 2026 ze strany organizace FIS. 

- Němčíková M.- pogratulovala p.Vrzgulovi Ivanovi  k nadcházejícímu  80- letému životnímu 

jubileu. 
 

10. Závěr - Němčíková M. a Olšák S. ukončili jednání konference. 

 

 

Konference se zúčastnilo dle presenční listiny  66 členů. 

 

 

Zapsal: Vrzgula Martin 
 

Dne: 28.11.2016 v Ostravě 
 


